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Referat fra erfamøde for SH-kontaktpersoner den 9. november 2022 på Hotel 

Søgården i Brørup 

 

Program: 

09.30 Morgenkaffen er klar 

10.00 Velkomst og information om dagens program 

10.10 Tine Schiller, socialhumanitær konsulent, frivilligafdelingen, fortæller om sit arbejde 

og hvad der rører sig på det socialhumanitære område. Vi kigger også på spillet 

”Rammen” og prøver at spille det. 

12.00 Frokost 

13.00 Bordet rundt 

15.15 Evaluering og forslag til kommende erfamøder. Kaffepause undervejs 

15.30 Tak for i dag 

 

Ad 1.: Morgenkaffen blev indtaget og der blev snakket livligt imens. 

Ad 2. og 3.: Karen bød velkommen og gennemgik kort programmet og gav derefter ordet til Tine 

Schiller. 

 Tine Schiller fortalte om sit arbejde og fortalte nyt fra SH-området – der henvises til 

de vedhæftede power point slides. 

 Der var stor interesse og mange spørgsmål og kommentarer. 

Ad 4.: Der var afsat en time til frokost, så der var god tid til at spise, nyde det sociale samvær 

og netværke på tværs af afdelingerne. 

Ad 5.: Bordet rundt 

 Hver afdeling/kontaktperson fortalte om afdelingens aktuelle aktiviteter på SH-

området. Det gav anledning til en god snak og spørgsmål undervejs. Det 

socialhumanitære område er omfattende og aktiviteterne vidt forskellige. Alle var 

enige om, at det er spændende og inspirerende at høre fra andre afdelinger. Der er stort 

engagement og ildhu. Det er så vigtigt, at vi kan bruge hinandens idéer og erfaringer 

og dele viden og danne netværk. 

Ad 6.: Evaluering og forslag til kommende erfamøder                                                                    

Karen informerede om, at der på grund af de mange aktiviteter og tiltag i distrikt 4 

desværre ikke er budget til at kunne fortsætte med erfamøder i samme omfang i 2023. 

Karen og arbejdsgruppen arbejder på sagen. Det gav anledning til en snak om, hvor 

vigtige disse erfamøder er og alle var enige om, at de gerne så at de fortsætter i samme 

omfang. 
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Der kom forslag om, at afdelingerne kan bidrage med et beløb pr. deltager, så 

distriktets udgifter reduceres. Der kan ikke søges puljemidler til erfamøder, kun til 

temadage, som er for alle frivillige på det pågældende område. Erfamøder er for 

afdelingernes kontaktperson på SH-området/demensansvarlige. 

 

Ad 7.: Tak for et godt møde og tak til alle for engagement, initiativer og spørgelyst. 

  

    

 

                                          

 

 

  


